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Problematiek medicinale cannabis

Geachte college- en raadsleden,

Bijgevoegde brief hebben wij naar de leden van de Tweede Kamer gestuurd. Graag brengen wij 
de problematiek rondom medicinale cannabis ook bij u onder de aandacht. Wij willen u vragen 
onze oproep te steunen door een reactie te sturen naar de Tweede Kamer.

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend,

Met vriendelijke groet,

Martin Grouve
Veiligheidsregisseur


